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President Morten L Madsen ønsket alle velkommen. 

1. Fullmakter ble godkjent for 83 personer. I tillegg var det 7 personer med talerett. 

Fullmaktskomite: Liv Mette Harboe og Harald Christian Sagevik. 

 

2. Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

 

3. Som referenter ble valgt Harald Furnes og Anders Aure, samt Per Lea og Monica L Fjeldstad til å 

undertegne kongressreferatet. 

 

4. Som dirigent ble Ole Christian Moen valgt.  

President Morten L Madsen bad om et minutts stillhet til minne om de medlemmer som var gått 

bort i året som gikk. 

 

5. Årsberetning ble gjennomgått av Morten og generalsekretær Geir Nesheim. Følgende ble 

bemerket: 

2.2.1 Ole Christian Moen bemerket at kongressen tidligere ikke har valgt personer inn i EU 

(Eliteutvalget). Det ble bemerket at dette går imot NSF sine lover. 

2.2.6 Øystein Brekke bemerket en ny klubb NTNUI Gjøvik, at denne ikke hører inn under 

Buskerud sjakkrets. 

Rettet også på Oppland SK til Oppdal SK 

Det ble også påpekt at Kragerø SK ble 100 år i 2019 

2.7 Øystein Brekke bemerket at det er viktig at norsk sjakkblad forblir norsk sjakkblad. Bemerket 

at dette bør være som en norsk lokalavis og framheve det norske sjakkmiljøet framfor det 

internasjonale. 

2.9.3 Vibeke Ekeland Grønn bemerket at det er 2 plasser i nordisk sjakkforbundet og spør om 

intensjonen er å gi flere plasser til NSF. 

Geir Nesheim svarte at det i praksis har vært ett styremedlem selv om statuttene sier at det skal 

være 2.  

Morten Madsen svarte at det jobbes mot å få inn styremedlem nummer 2. 

Vibeke Grønn påpekte at de nordiske landene ikke kan gå rundt statuttene og  at NSF har rett på 

2 medlemmer i Nordisk styret. 

2.10 Kristoffer Gressli påpekte at det ikke var 526, men 524 deltakere i Landsturneringen 2019. 

2.11. Tor Kristian Knudsen spurte om sponsorene blir påvirket av Corona viruset 

Geir Nesheim svarte at forbundet har sett at det har gått tregere i forhandlinger 

Øystein Brekke spurte om inntektene fra landsturnering og NM i lynsjakk  som bortfaller kan 

brukes i en søknad om støtte. 

Geir Nesheim svarte at dette tenker de å gjøre under søknadsprosessen. 

Thorbjørn Dahl kommenterte at det kommer retningslinjer for søknader om støtte kommende 



uke 

 

Jøran Aulin Jansson ga honnør til de som har vært involvert i arbeidet med årsberetningen  

 

3.6 Øystein Brekke påpekte at det er lite aktivitet i arkivutvalget og at han som medlem av dette 

utvalget skal jobbe for høyere aktivitet i dette utvalget. 

 

 

6. Regnskaper  

Generalsekretær Geir Nesheim gikk gjennom regnskapene for NSF 

Økonomien er stram, egenkapitalen lav og driftsmarginen liten. Men det var høyt medlemstall i 

2019. 

Geir Nesheim gjorde rede for arven etter Bjørn-Kristian Bjørnsen. En viktig bruk av pengene vil 

være pengepremier til eliteklassen i landsturneringen. 

Ole Christian Moen bemerket at man burde ha økonomi til å satse på elitesatsingen spesielt i 

lagsjakk og lurte på om forbundet ønsker å drive amatørsport 

 

Regnskapet og de ulike fondsregnskapene ble enstemmig godkjent 

 

7. Innkomne forslag: 

7.1  Forslag 1. fastsettelse av klubbenes delegater på NSFs kongress 

Antall delegater på NSFs kongress framkommer ved å følge innsendt medlemstall pr. 15. mai, og 

offentliggjøres samtidig med kongresspapirene. 

Vedtak: vedtatt ved akklamasjon 

 

8. Budsjett og kontingenter.  

 

Diskusjon om Norsksjakkblad på papir eller digitalt 

Flere viser ønsker om at mer av kontingenten brukes på breddesjakken 

 

Det ble bedt om avstemning angående økningen i kontingent 

 

Kongressen vedtok med 54 mot 15 stemmer en økning på 7,7%.  
Nye kontingentsatser blir: 
kr 560 for voksen 
kr 280 for junior 
kr 140 for kadett og yngre.  

 
 

Kongressen vedtok det foreslåtte budsjett for 2021 ved akklamasjon. 

 

9. Fastsettelse av kongress og landsturneringer  

Nordstrand SK og Kongsvinger SK står ved opsjonen for LT i 2022 og Stjernen SK for 2023.  

 



Hell trakk sin søknad for opsjon 2024, og Buskerud Krets, som fyller 100 år det året,  fikk opsjon 

for Landsturneringen 2024. 

 

10. Ungdommens Sjakkforbunds leder Eyvind Larre snakket om og takket for samarbeidet mellom 

de to forbundene. 

 

11. Valg 

Valgkomiteens innstilling 

Sentralstyret    

President Morten L Madsen,  Sotra Gjenvalg 

Visepresident Bendik Østbye Johannessen Stjernen Ny 

Kasserer Aud Norunn Strand Modum Gjenvalg, ny rolle 

Turneringssjef Henrik Sjøl Akademisk Gjenvalg 

Styremedlem Frode Antonsen,  Risør Gjenvalg 

Styremedlem Guru Wanda Wanvik Stjernen Ny 

Styremedlem Torger Nilsen Mosjøen Ny 

Styremedlem Jon Kristian Haarr Offerspill Ny 

    

Reglementsutvalget    

Leder Hans Olav Lahlum Akademisk Ikke på valg 

Medlemmer Øyvind Bentsen Sarpsborg Ikke på valg 

På valg Anniken Vestby Tromsø Ny 

Varamedlemmer 1. Otto Milvang Nordstrand Ny 

 2. Inge S Skrondal Akademisk Gjenvalg 

    

Revisorer   alle på valg 

Revisor Per Otto Thinn Solheim Florø Gjenvalg 

Revisor Lars Kveli Nordstrand Ny 

Vararevisor for LK Bjørn Nytrø Vålerenga Gjenvalg 

Vararevisor for POTS Svein Jonny Albrigtsen Longyearbyen Gjenvalg 

    

Nord Norsk Sjakkungdomsfond   

Leder Audun Pedersen Tromsø Ikke på valg 

Medlemmer Andreas Esbensen Vadsø Ikke på valg 

På valg Leif Inge Nilsen Bodø Ny 

    

Arnold J. Eikrems Minnefond   

Leder Wenche Eikrem  Ikke på valg 

Medlemmer Ole Christian Moen OSS Ikke på valg 

 Jonathan Tisdall  Asker Ikke på valg 

 Jøran Aulin-Jansson  Asker Ikke på valg 

 Sheila Barth Stanford  Stjernen På valg 

 Rune Djurhuus Nordstrand På valg 

Vara Kai Snorre Eikrem   På valg 



  

 

8.2 Sentralstyrets innstilling til ny Valgkomite 

Leder   Tallak U. Nærland           Sandnes            Ny 

Medlem  Ida Hovin Landsverk           Stjernen            Gjenvalg 

Medlem  Truls Jørgensen            Kragerø                 Ny 

 

Morten L Madsen valgt ved akklamasjon 

Otto Milvang kommer med forslag om Anniken Vestby som visepresident. 

Sara Marie Skaug Bjørkly kommer med støtte til Anniken Vestby 

 

Avstemning om visepresident kandidat. 

Anniken Vestby: 47 

Bendik Østby Johannessen: 30 

Avstående: 6 

 

Aud Norunn Strand ble valgt til Kasserer ved akklamasjon 

 

Henrik Sjøl ble valgt til Turneringssjef vedr akklamasjon 

Styremedlemmer: 

Gunnar Glendrage foreslår Bendik Østbye Johannessen som styremedlem 

Blokkvalg: 

Frode Antonsen: 62 

Guru Wanda Wanvik: 72 

Jon Kristian Haarr: 55 

Torger Nilsen: 57 

Bendik Østbye Johansen: 50 

Sentralstyret er valgt: Frode Antonsen, Guru Wanda Wanvik, Jon Kristian Haarr, Torger Nilsen 

 

RU: 

Tom Eriksen foreslås av ordstyrer og støttes av valgkomite. 

Sylvia Johnsen forslår seg selv som medlem 

 

Avstemming om medlem i RU: 

Tom Eriksen 52 

Sylvia Johnsen 20 

Avstemming om varamedlem i RU 

Monica Fjeldstad: 50 

Inge Sandstad Skrondal: 14 

Otto MIlvang: 49 

Malgorzata Kopacek-Styzchen: 34 



 

Tom Eriksen ble dermed valgt som medlem i RU.  

Monica Fjeldstad er 1. varamedlem og Otto Milvang 2. varamedlem i RU. 

 

Revisorer ihht valgkomiteens innstilling ble valgt ved akklamasjon 

 

Nordnorsk sjakkfond valgt ihht valgkomiteens innstilling ved akklamasjon 

 

Arnold Eikrems Minnefond valgt ihht valgkomiteens innstilling ved akklamasjon 

 

Kristoffer Gressli kommer med forslag om lovendring 

"I NSFs komiteer og utvalg skal ved fremtidige utnevnelser begge kjønn være representert. 

Sammensetningen skal for øvrig være forholdsmessig ifht kjønnsfordelingen i medlemsmassen. Dog 

skal det, hvis det er mer enn 3 personer, minst være to personer av hvert kjønn." 

 

Ordstyrer påpekte at forslaget kun kunne komme til behandling dersom 75% av delegatene godtar 

det.  

 

Avstemning om forslaget skulle opp til votering:  

Ja 27 

Nei 42 

14 avsto fra å stemme 

Forslaget til lovendring kunne dermed ikke behandles. 

Ida Landsverk trakk seg som kandidat til valgkomite. 

Sara Marie Skaug Bjørkli stiller sitte kandidatur til disposisjon 

Tallak Nærland, Truls Jørgensen og Sara Marie Bjørkli blei valgt ved akklamasjon. 

 

Tom Eriksen ønsket alle velkommen til landsturneringen i Bergen i 2021. 

Morten L Madsen avsluttet kongressen 

Kongressen ble avsluttet klokken 21.49. 

 


